
Š	  P	  O	  R	  T	  O	  V	  Ý	  	  	  K	  L	  U	  B	  	  	  G	  R	  E	  G	  O	  R	  O	  V	  C	  E	  

Z	  Á	  P	  I	  S	  N	  I	  C	  A	  

z	  výročnej	  členskej	  schôdze	  konanej	  dňa	  02.02.2013	  

	  Prítomní:	  podľa	  prezenčnej	  listiny	  	  /príloha	  č.1/	  	  	  	  
Zoznam platiacich 

clenov ŠK Gregorovce.xlsx	  

Program:	  	  	  	  	  	  
	  
1.Otvorenie 
2.Program a schválenie programu 
3.Kontrola plnenia uznesení 
4.Voľba mandátovej komisie 
5.Voľba volebnej komisie 
6.Správa o finančnom hospodárení za rok 2012 
7.Správa  revíznej komisie 
8.Správa o činnosti turistického oddielu 
9.Správa o činnosti a účinkovaní futbalových mužstiev ŠK Gregorovce 
10.Správa o účinkovaní vyslúžilcov 
11.Správa o stave ŠK Gregorovce 
12.Registrácia ŠK Gregorovce ,ako príjemcu 2% z daní 
13.Návrh rozpočtu a plán činnosti na rok 2013 
14.Správa mandátovej komisie 
15.Voľba revíznej komisie 
16.Voľba výkonného výboru ŠK 
17. Zasadanie novozvoleného výboru ŠK Gregorovce 
18.Diskusia 
19.Návrh na uznesenie 
20.Záver (oficiálna časť) 

1.	  

	  	  	  Na	  úvod	  prezident	  ŠK	  Gregorovce	  Mikluš	  Štefan	  privítal	  všetkých	  prítomných	  členov	  ŠK	  Gregorovce,	  
hráčov	   „A“	   mužstva	   a	  dorastu,	   starostu	   obce	   Ing.	   Verčimáka	   Slavomíra	   a	  poslancov	   obecného	  
zastupiteľstva	  pánov	  Stachuru	  Petra	  a	  Molčana	  Mariána.	  

2.	  

	  	  	  Po	  otvorení	   	   VČS	  prezidentom	  klubu	   valná	  hromada	   schválila	   navrhnutý	  program	  VČS,	   ktorým	   sa	  
valná	  hromada	  riadila.	  	  

3.	  

	  	  	  Prezident	  ŠK	  Gregorovce	  v	  ďalšom	  bode	  konštatoval,	   že	  všetky	  body	  uznesenie	  z	  minulej	  VČS	  boli	  
splnené.	  	  	  /príloha	  č.2/	  



Kontrola 
uzneseni.xlsx 	  

4.	  

	  	  	  Nasledovala	  voľba	  mandátovej	  komisie,	  ktorej	  predsedom	  sa	  stal	  Ing.	  Paľa	  František,	  členmi	  Urban	  
Ján	  ml.	  a	  Hermel	  Stanislav	  jednomyseľne	  počtom	  hlasov	  32.	  	  /príloha	  č.3/	  

Volba mandatovej 
komisie.xlsx 	  

5.	  

	  	  	  V	  ďalšom	   bode	   predseda	   mandátovej	   komisie	   Ing.	   Paľa	   František	   viedol	   voľbu	   volebnej	   komisie,	  
ktorej	  predsedom	  sa	  stal	   Ing.	  Sokol	  Andrej	  a	  členmi	   	   Ing.	  Verešpej	  Michal	  a	  Mikluš	  Vladimír	  počtom	  
hlasov	  31.	  Jeden	  člen	  sa	  zdržal,	  nikto	  nebol	  proti.	  	  	  	  /príloha	  č.4/	  

volba volebnej 
komisie.xlsx 	  

6.	  

	  	  	  Nasledovala	   správa	   o	  finančnom	   hospodárení	   ŠK	   Gregorovce	   za	   rok	   2012,	   ktorú	   predniesol	  
prezident	  klubu	  Štefan	  Mikluš.	  Príjmy	  klubu	  boli	  5483,46	  €	  a	  výdavky	  5639,75	  €,	  teda	  klub	  hospodáril	  
so	  záporným	  výsledkom	  	  	  -‐156,29	  €.	  	  	  /príloha	  č.5/	  

Financna sprava.xlsx

	  

7.	  

	  	  	  Správu	   revíznej	   komisie	   predniesol	   jej	   predseda	   Bc.	   Molka	   Ján.	   Konštatoval,	   že	   revízna	   komisia	  
prekontrolovala	  všetky	  účtovné	  doklady,	   z	  ktorých	  uviedol	  najväčšie	  položky,	  ako	  COR,	  dopravu,	  el.	  
energiu,	   	   trénerské	  kurzy	  a	  rekonštrukciu	  4	  šatne.	  Člen	  revíznej	  komisie	  Molčan	  Marián	  sa	  kontroly	  
nezúčastnil.	  Revízna	  komisia	  hodnotí	  hospodárenie	  klubu,	  vedenie	  účtovníctva	  za	  rok	  2012	  na	  dobrej	  
úrovni,	  bez	  vážnejších	  nedostatkov.	  	  	  	  /príloha	  č.6/	  

Sprava reviznej 
komisie.xlsx 	  

	  

	  



	  

8.	  

	  	  	  Správu	  o	  činnosti	   turistického	  oddielu	  predniesol	  Ondrej	  Viktor,	   ktorý	   konštatoval	   ,	   že	  aj	   s	  malým	  
počtov	  členov	  	  sa	  podieľali	  na	  mnohých	  akciách	  v	  spolupráci	  s	  obcou.	  

9.	  

	  	  	  Tréner	  	  žiakov	  Urban	  Zdenko,	  dorastu	  Ing.	  Sokol	  Andrej	  a	  „A“	  mužstva	  	  Karabinoš	  Pavol	  zhodnotili	  
účinkovanie	  mužstiev	  klubu	  v	  roku	  2012	  s	  presvedčením,	  že	  nastúpený	  dobrý	  trend	  bude	  pokračovať	  
a	  dostavia	  sa	  aj	  očakávané	  športové	  výsledky.	  

10.	  

	  	  	  Správu	  o	  účinkovaní	  vyslúžilcov	  sme	  si	  pre	  chorobu	  Molčana	  Pavla	  nemali	  možnosť	  	  vypočuť.	  

11.	  

	  	  	  Prezident	   klubu	   Štefan	   Mikluš	   v	  správe	   o	  stave	   klubu	   poďakoval	   starému	   výboru	   za	   ich	   4	   ročnú	  
prácu.	  Konštatoval	  neochotu	  členov	  klubu	  zapojiť	   sa	  do	   riadenia	  klubu	  a	  pasivitu	  členov	  o	  diania	  sa	  
v	  klube.	  Nemá	  kto	  zobrať	  na	  seba	  zodpovednosť,	  čo	  nie	  je	  nič	  nové,	  keďže	  tento	  problém	  	  pretrváva	  
už	  mnoho	  rokov.	  	  	  /príloha	  č.7/	  

Sprava o stave 
ŠK.xlsx 	  

12.	  

	  	  	  ŠK	  Gregorovce	  neuspel	  ako	  príjemca	  2	  %	  z	  daní,	  keďže	  aj	  napriek	  snahe	  vedenia	  klubu	  sme	  obdŕžali	  	  
2%	  z	  daní	  iba	  v	  sume	  73,46	  €.	  

13.	  

	  	  	  V	  ďalšom	  bode	  bol	  	  valnou	  hromadou	  schválený	  návrh	  rozpočtu	  a	  návrh	  plánu	  činnosti	  na	  rok	  2013	  
počtom	  hlasov	  32,	  čiže	  jednomyseľne.	  	  /príloha	  č.8	  a	  9/	  

Navrh rozpoctu.xlsx Navrh plan 
cinnosti.xlsx 	  

14.	  

	  	  Predseda	  mandátovej	   komisie	   Ing.	   Paľa	   František	   predniesol	   správu	  mandátovej	   komisie,	   v	  ktorej	  
informoval	  o	  potrebnej	  3/5	  väčšine	  hlasov	  na	  platnosť	  uznesení	  a	  nadpolovičnej	  väčšine	  na	  zvolenie	  
členov	   výboru.	   Na	   začiatku	   VČS	   je	   prítomných	   32	   členov	   	   ŠK	   Gregorovce.	   Pred	   hlasovaním	   je	  
prítomných	  32	  členov	  ŠK	  Gregorovce,	  čo	  znamená,	  že	  	  VČS	  ŠK	  Gregorovce	  je	  uznášania	  sa	  schopná.	  	  

	  



15.	  

	  	  Ing.	  Paľa	  František,	  predseda	  mandátovej	  komisie	  viedol	  voľbu	  revíznej	  komisie	  na	  rok	  2013.	  Plným	  
počtom	  hlasov	  32	  bol	  za	  predsedu	  revíznej	  komisie	  opätovne	  zvolený	  Bc.	  Molka	  Ján	  a	  členovia	  Urban	  
Ján	  st.	  a	  Molčan	  Marián.	  	  	  	  /príloha	  č.10/	  

Volba reviznej 
komisie.xlsx 	  

16.	  

	  	  	  Voľbu	  výkonného	  výboru	  na	  rok	  2013	  viedol	  predseda	  volebnej	  komisie	  Ing.	  Sokol	  Andrej.	  Prečítal	  
navrhnutých	   členov	   ŠK	   Gregorovce	   zoradených	   v	  abecednom	   poradí.	   Valná	   hromada	   najprv	  
odhlasovala	   spôsob	   voľby	   výkonného	   výboru	   tak	   ,že	   sa	   bude	   hlasovať	   o	  všetkých	   navrhnutých	  
členoch	  spolu,	  ako	  o	  celku	  počtom	  hlasov	  32.	  Následne	  prebehla	  samotná	  voľba	  výkonného	  výboru	  
ŠK	  Gregorovce,	  kde	  počtom	  hlasov	  30	  za	  ,	  0	  proti	  a	  2	  členovia	  sa	  zdržali,	  bol	  schválený	  výkonný	  výbor	  
ŠK	  Gregorovce	  na	  rok	  2013	  v	  tomto	  zložení	  ,	  	  zoradených	  v	  abecednom	  poradí:	  /príloha	  č.11/	  

Jabcun	  	  Marián,	  Mikluš	  Štefan,	  Urban	  Ján	  ml.,	  Urban	  Lukáš,	  Urban	  Zdenko,	  Ing.	  Verešpej	  Michal	  

Volba vykonneho 
vyboru.xlsx 	  

17.	  

	  	  	  V	  nasledujúcej	   prestávke	   sa	   novozvolený	   výkonný	   výbor	   ŠK	   Gregorovce	   stretol	   na	   svojom	   prvom	  
zasadaní,	  kde	  si	  zvolil	  nasledujúce	  vedenie:	  

Štefan	  Mikluš	  –	  prezident	  klubu	  

Urban	  Ján	  ml.	  –	  viceprezident	  klubu	  

Urban	  Lukáš	  –	  viceprezident	  klubu	  

Urban	  Zdenko	  –	  člen	  výkonného	  výboru	  

Ing.	  Verešpej	  Michal	  –	  člen	  výkonného	  výboru	  

Jabcun	  Marián	  –	  člen	  výkonného	  výboru	  

18.	  

	  	  	  Nasledovala	  diskusia	  ,	  do	  ktorej	  svojimi	  	  názormi	  a	  podnetmi	  prispeli:	  

Ing.	  Verčimák	  Slavomír	   	   -‐	   starosta	  obce,	  ktorý	  vyzdvihol	   športové	  úspechy,	  poďakoval	   turistickému	  
oddielu	   za	   starostlivosť	   o	  turistický	   chodník	   na	   Vinici.	   Chcel	   by	   „oprášiť“	   myšlienku	   rekonštrukcie	  
asfaltovej	  cesty	  k	  športovému	  areálu.	  Poďakoval	  za	  prácu	  výkonnému	  výboru	  ŠK	  Gregorovce.	  



Ing.	   Paľa	   František	   –	   vyjadril	   prekvapenie	   z	  30%	   účasti	   členskej	   základne	   ŠK	   Gregorovce	   na	   valnej	  
hromade	   klubu.	   Očakáva	   väčšiu	   účasť	   dorastencov.	   Vyzval	   k	  väčšej	   diskusii	   medzi	   členmi	   klubu.	  
Odsúdil	  vulgárne	  osočovanie	  sa	  medzi	  členmi	  ŠK	  Gregorovce.	  Ocenil	  ,že	  za	  posledných	  6	  rokov	  okúsili	  
všetky	  mužstvá	   	   I.	   triedu.	  Vyzdvihol	   systematickú	  prácu	   realizačných	   tímov	  pri	   všetkých	  mužstvách,	  
o	  čom	  svedčí	   aktívne	   skóre	  po	  dlhých	   rokoch	  aj	   v	   „A“	  mužstve.	  Ocenil	  KAPY	   senior	   ligu	  vyslúžilcov.	  
MŠK	   bol	   významný	   v	  tom,	   že	   na	   ňom	   hrali	   2	   mužstvá	   Gregoroviec,	   aj	   keď	   nesúhlasí	   s	  vekovou	  
segregáciou.	  Memoriál	  Bartolomeja	  Motýľa	  /MBM/	  by	  bol	  výnimočný,	  keby	  sa	  bola	  osadila	  a	  odhalila	  
pamätná	  tabuľa	  tejto	  futbalovej	  osobnosti	  Gregoroviec,	  čo	  má	  výkonný	  výbor	  po	  schválení	  rozpočtu	  
obce	   a	  pridelení	   dotácie	   v	  uznesení.	  MVP	  odhalil	   v	  mládeži	   ešte	   väčší	   potenciál	   v	  Gregorovciach.	   Je	  
treba	   zlepšiť	   komunikáciu	   rozhodcov	   	   s	  organizátormi,	   čo	   sa	   týka	   hlásenia	   výsledkov	   jednotlivých	  
zápasov.	  Poďakoval	  starému	  výboru	  za	  odvedenú	  prácu.	  Dal	  návrh	  na	  úpravu	  a	  kosenie	  za	  bariérami,	  
aby	  sa	  hráči	  na	  tréningu	  striedali	  po	  10	  minútach	  a	  vykosili	  tieto	  plochy	  	  aspoň	  3x	  do	  roka.	  Na	  záver	  
vyslovil	  myšlienku	  dať	  si	  za	  cieľ	  postúpiť	  do	  II.	  triedy.	  

Bc.	  Molka	  Ján	  –	  kvituje	  doplnenie	  mužstiev	  z	  okolitých	  obcí.	  Apeluje	  na	  generáciu	  „A“	  mužstva	  viac	  sa	  
zapájať	   a	  chcieť	   hrať	   za	   rodnú	   obec.	   Je	   potešený	   vybudovaním	   4	   šatne,	   chýba	   mu	   ozvučenie	   na	  
ihrisku,	   ale	   chápe	   ,že	   toto	   je	   záležitosťou	   ekonomickej	   situácie	   ŠK	   Gregorovce.	   Je	   mu	   nepríjemné	  
počúvať	  nadávky	  na	  hráčov,	  ktorých	  nikdy	  nie	  je	  dosť,	  namiesto	  podpory	  a	  pochvaly.	  

Ing.	   Verčimák	   Slavomír	   –	   reagoval	   na	   tému	   ozvučenia	   s	  tým,	   že	   sme	   s	  podporou	   a	  prispením	  	  
prostriedkov	  	  2%	  z	  daní,	  ktoré	  členovia	  ŠK,	  ich	  rodiny	  a	  známi	  nepodporili,	  mohli	  toto	  zrealizovať.	  

Molčan	  Marián	  –	  poďakoval	  výboru	  za	  prácu	  a	  podporu	  ŠK.	  Vyzýva	  ŠK	  a	  jeho	  vedenie	  zaťažiť	  starostu	  
obce	   vysporiadať	   pozemky	   pod	   areálom	   ŠK,	   a	  potom	   riešiť	   asfaltovú	   cestu	   k	  športovému	   areálu.	  
Navrhuje	   vytvoriť	   komisiu	   a	   rád	   príjme	   funkciu	   predsedu	   tejto	   komisie	   pre	   spoluprácu	   s	  vedením	  
obce	   na	   riešení	   vysporiadania	   pozemkov	   pod	   športovým	   areálom.	   Apeluje	   na	   strednú	   generáciu	  
prijímať	  rady	  starších	  členov	  ŠK.	  

Ing.	  Verčimák	  Slavomír	  –	  reagoval,	  že	  vysporiadanie	  pozemkov	  je	  dlhodobý	  proces,	  ktorý	  môže	  trvať	  
niekoľko	   rokov	   vzhľadom	   na	   veľký	   počet	   vlastníkov	   a	  stačí	   ,aby	   jeden	   nesúhlasil	   a	  celá	   vec	   môže	  
zastať	  na	  mŕtvom	  bode.	  	  

Ing.	  Sokol	  Andrej	  –	  mrzí	  ho,	  že	  na	  VČS	  sa	  zúčastňuje	  rok,	  čo	  rok	  menej	  členov	  ŠK.	  Športové	  výsledky	  
majú	  náznaky	   zlepšenia,	  no	  k	  spokojnosti	  máme	  ešte	  ďaleko.	   Jeho	  prianím	   	   je,	   aby	   všetky	  mužstvá	  
klubu	  hrali	  v	  I.	   triede.	  Mládež	  by	  sa	  mala	  učiť	  od	  starších,	  nie	  naopak.	  Vyhovuje	  nám	  benevolentný	  
prístup,	  katastrofálna	  dochádzka	  na	  tréningy.	  Za	  príklad	  nám	  dáva	  Uzovský	  Šalgov,	  ktorý	  hrá	  pekný	  
futbal	  so	  svojimi	  odchovancami.	  Je	  smutné	  a	  mrzí	  ho,	  že	  nikto	  nechce	  pomôcť	  pri	  trénovaní	  mužstiev.	  
Bude	  naďalej	  pomáhať	  a	  vyzýva	  aj	  druhých	  k	  pomoci	  klubu.	  

Lipták	  Bartolomej	  –	  zaráža	  ho,	  že	  on	  má	  vyššiu	  účasť	  na	  tréningoch,	  ako	  väčšina	  hráčov	  „A“	  mužstva.	  
Buď	  máme	  techniku	  a	  nemáme	  kondíciu,	  alebo	  naopak.	  Výborný	  zápas	  v	  Terni	  strieda	  zlý	  zápas	  doma	  
s	  Ovčím,	  čo	  je	  záležitosťou	  psychiky	  a	  prístupu.	  Čo	  sa	  stalo,	  veď	  8	  hráčov	  je	  z	  tých	  ,ktorí	  hrali	  I.	  triedu.	  
Hlavný	  problém	  vidí	  v	  osobnej	  zodpovednosti	  k	  mužstvu	  a	  klubu.	  

	  

	  



19.	  

	  	  	  V	  ďalšom	  bode	  programu	  VČS	  predniesol	  prezident	  klubu	  Štefan	  Mikluš	  návrh	  na	  uznesenie	  z	  VČS	  
ŠK	   Gregorovce,	   ktoré	   následne	   valná	   hromada	   jednomyseľne	   počtom	   hlasov	   32	   schválila.	  	  	  	  	  	  	  	  	  
/príloha	  č.12/	  

	  

20.	  

	  	  	  Na	  záver	  rokovania	  	  VČS	  ŠK	  Gregorovce	  prezident	  klubu	  Štefan	  Mikuš	  poďakoval	  starému	  výboru	  za	  
4	  ročnú	  prácu	  pre	  klub,	  poďakoval	  	  vedeniu	  obce	  Gregorovce	  za	  podporu	  ŠK,	  všetkým	  sponzorom	  ŠK,	  
Mládežníckemu	  kresťanskému	  zboru	  za	  pomoc	  pri	  akciách	  klubu	  a	  vyjadril	  presvedčenie,	  že	  upustíme	  
od	   vulgarizmov	   a	  osobného	   osočovania	   nielen	   na	   ihrisku,	   ale	   aj	   mimo	   neho.	   Neupierame	   nikomu	  
zásluhy,	  no	  donekonečna	  to	  nejde.	  Týmto	  konštatovaním	  ukončil	  rokovanie	  VČS	  ŠK	  Gregorovce.	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

	   	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  .....................................................	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

Zápisnicu	  podpísal:	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Štefan	  Mikluš,	  prezident	  ŠK	  Gregorovce	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

	  

V	  Gregorovciach,	  dňa	  2.2.2013	  	  

Zapísal:	  Štefan	  Mikluš	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  


